

Annexe au Doc. NC0539B1
Annex to
(CSH/29/mai 2002)
(HSC/29/May 2002)

ANNEXE

MODIFICATIONS DU RECUEIL DES AVIS DE CLASSEMENT
DECOULANT DU CLASSEMENT DES TROTTINETTES DANS LE N° 9501.00

(Point VII.8 de l'ordre du jour)

ANNEX

AMENDMENTS TO THE COMPENDIUM OF CLASSIFICATION OPINIONS ARISING FROM
THE CLASSIFICATION OF FOOT-PROPELLED SCOOTERS IN SUBHEADING 9501.00

(Item VII.8 on Agenda)

MODIFICATIONS DU RECUEIL DES AVIS DE CLASSEMENT

Page 45.

Insérer les avis de classement suivants :

- “ **9501.00** 2. **Trotinettes à deux roues**, conçues pour être montées par des enfants, constituées d’une plate-forme, d’une colonne de direction non réglable et de petites roues pleines.

Application de RGI 1.



3. **Trotinettes à deux roues**, conçues pour être montées par des enfants, des adolescents et des adultes, constituées d’une plate-forme, d’une colonne de direction réglable, de petites roues pleines et d’un frein à pied sur la roue arrière.

Application de RGI 1.



Page 69.

Insérer les références suivantes:

Colonne 1	Colonne 2	Colonne 3	Colonne 4
“ 9501.00 ”	2	(*)	“Razor””.
	3	(*)	

(*) Insérer le numéro de document du rapport correspondant.

AMENDMENTS TO THE COMPENDIUM OF CLASSIFICATION OPINIONS

Page 45.

Insert the following Classification Opinions :

- “9501.00** 2. **Two-wheeled foot propelled scooters**, designed to be ridden by children, consisting of a platform, a non-adjustable steering column and small solid wheels.

Application of GIR 1.



- 3. **Two-wheeled foot propelled scooters**, designed to be ridden by children, youngsters and adults, consisting of a horizontal platform, an adjustable steering column, small solid wheels and a foot brake on the rear wheel.

Application of GIR 1.



Page 69.

Insert the following references :

Column 1	Column 2	Column 3	Column 4
“9501.00	2	(*)	“Razor” .
	3	(*)	

(*) Insert the appropriate Report reference.